

July 2024

CSTM Virtual Education Day: It's Summer, Baby!

CSTM is excited to host its next virtual education event featuring Intrauterine Transfusion and an interesting Perinatal Para Bombay case. The event will be held on **July 17th, 2024, from 12:00 - 14:30 ET** and once again offered simultaneously in both English and French. Open to anyone - you do not need to be a CSTM member to attend. Register [here](#).

Reminder: previous virtual event recordings are now available in the members-only portal on the "education - webinars" page.

NAC Guidelines & Recommendations: last updates:

- [Overview of Adverse Transfusion Reaction Reporting for Hospitals in Canada:](#) a NAC and Québec Hemovigilance System Collaborative Initiative
- [Overview of Adverse Transfusion Reaction Reporting for Hospitals in Canada - Supplement:](#) Contacts for National ATR Report Recipients and Provincial TTISS Personnel

Survey on international home transfusion practice

The Biomedical Excellence for Safer Transfusion (BEST) *Collaborative* is collecting data on international home transfusion practices. Since the COVID-19 pandemic, there has been renewed interest and demand for home transfusion to better serve patients. Therefore, there is a need to understand the current extent to which home transfusion has become available internationally and to understand how experienced sites have made home transfusion feasible and safe for patients.

The goals of the survey on home transfusion programs are as follows:

1. Determine how "common" the practice of home transfusion has become internationally.
2. Identify the policies, processes, and workflows used by home transfusion programs to minimize the potential risks to patients receiving transfusions at home.

Your participation in this study is voluntary. If you wish to participate in this study, please click on this link: <https://redcap.link/Ohgz8qbx>

Thank you for taking the time to read this email and for considering taking part in our study.

The Canadian Obstetric and Pediatric Transfusion Network (COPTN) would like to remind everyone that information about the group can be found on the CSTM webpage [here](#). If you have any questions for the COPTN you are encouraged to use the "ask the network" feature.



Save the date for upcoming events:

12 September, Virtual: BC Transfusion Medicine round: [Register here](#)

17 September (In person and Virtual): BC PBCO Annual Education Day: [2024 Education Session - BC PBCO](#)

Check it out: The [CSTM Careers page](#) for any current job postings. Interested in posting a job? Contact [webmaster](#)

CSTM blogs: Watch for new blogs about CSTM committees and transfusion reactions!

The CSTM is grateful for the financial support of our 2024 annual conference sponsors:



juillet 2024

Journée éducative de la SCMT : « C'est l'été bébé »!

La SCMT est heureuse d'annoncer son prochain événement éducatif virtuel mettant en vedette la transfusion intra-utérine et un cas intéressant de Para Bombay périnatal. L'événement aura lieu le 17 juillet 2024, de 12 h à 14 h 30 (HE), et sera de nouveau offert simultanément en anglais et en français. Ouvert à tous - vous n'avez pas besoin d'être membre de la SCMT pour y assister. [Inscrivez-vous ici](#).

Rappel : Les enregistrements des événements virtuels précédents sont maintenant disponibles dans le portail réservé aux membres sur la page « Éducation - webinaires ».

Mises à jour Lignes directrices et recommandations NAC: dernières publications :

- [Vue d'ensemble de la déclaration par les hôpitaux Canadiens](#) des réactions transfusionnelles indésirables - supplément : personnes-ressources destinataires des déclarations de RTI et personnel des SSIT provinciaux
- [Présentation générale](#) sur la déclaration des réactions transfusionnelles indésirables à l'intention des hôpitaux au Canada

Sondage sur la transfusion à domicile

La collaboration BEST (Biomedical Excellence for Safer Transfusion) recueille des données sur les pratiques internationales de transfusion à domicile. Depuis la pandémie de COVID-19, il y a eu un regain d'intérêt et des demandes pour la transfusion à domicile afin de mieux servir les patients. Par conséquent, il est nécessaire de comprendre dans quelle mesure la transfusion à domicile est maintenant disponible à l'échelle internationale et de comprendre comment les sites expérimentés ont rendu la transfusion à domicile possible et sécuritaire pour les patients.

Ce sondage vise à déterminer :

- 1- Dans quelle mesure la pratique de la transfusion à domicile est devenue « courante » à l'échelle internationale
- 2- Déterminer quels sont les politiques, les processus et le flux de travail utilisés par les programmes de transfusion à domicile afin de minimiser les risques potentiels pour les patients.

Si vous souhaitez participer à ce sondage, veuillez cliquer sur ce lien: <https://redcap.link/0hgz8qbx>

Le Réseau canadien de transfusion obstétricale et pédiatrique (RCTOP) désire rappeler à tous que l'information sur le groupe se trouve sur la page Web de la SCMT [ici](#). Si vous avez des questions que vous aimeriez adresser au Réseau, vous êtes encouragés à utiliser la fonction "Question pour le réseau".



Réservez la date pour les événements à venir suivants:

12 Septembre, Virtuel: BC Transfusion Medicine round: [Enregistrez-vous ici](#)

17 Septembre (En personne et Virtuel): Journée éducative PBCO (CB) : 2024 Education Session - BC PBCO

Consultez la [page « Carrières »](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles. Intéressé à afficher un emploi ? Contactez le [webmestre](#) !

Blogues récents: Surveillez les nouveaux blogues sur les comités de la SCMT et sur les réactions transfusionnelles!

La SCMT est reconnaissante du soutien financier de ses commanditaires de la conférence annuelle 2024 :

